

Young Scholars Institute (YSI) offers individualized tutoring and counseling program for 4th-12th grade students to optimize their academic success. YSI provides one-on-one and small group tutoring in all subjects, including AP and Honors courses, creating customized tutoring plans for each student based on unique learning profile and goals. YSI College Counseling addresses student's personal interests in order to create a blueprint for college. With a well-planned high school experience, students will reach their ultimate potential.

TEST PREP

Our SAT I & II, ACT, PSAT, and AP test preps are the most intensive courses designed for highly motivated students desiring to increase their chances in entering an Ivy League level school. Students will improve on their test taking skills, gain confidence in the subject, and develop speed and accuracy during the real test.

- ✓ Highly Qualified & Experienced Instructors
- ✓ Small Group Classes with Private One-on-One Instruction
- ✓ Full Length Practice Tests Administered every week
- ✓ Content Review, Day of the Test Advice, and Test Prep Strategies
- ✓ Classes Available Year Round Summer, Fall, Winter, Spring
- ✓ Proven Results!

ACADEMIC TUTORING

Highly Qualified & Experienced Teachers SAT & ACT Test Prep

Mathematics

Lower Math, Algebra I, Geometry, Algebra II, Precalculus, Trigonometry, AP Calculus, AP Statistics

Science

Lower Science, Biology, Chemistry, Physics

English

English, Literature, Creative Writing, Grammar Mechanics, Expository Writing

History

World History, US History, US Government

ALL GRADES & ALL LEVELS!

AP/HONORS

EMAIL: YSPREP@GMAIL.COM WEBSITE: WWW.YSPREP.COM

YSI OF ARCADIA

735 W. DUARTE RD, SUITE 400 ARCADIA, CA 91007 PHONE: (626) 539-4848 YSI OF LA CAÑADA

LA CAÑADA, CA 91011 PHONE: (213) 216-4942

COLLEGE ADMISSIONS COUNSELING PROGRAM

Get assistance with college and major selection, college application personal statements, letters of recommendation, and financial aid applications. Learn how to write unique, memorable, and powerful college application essays that will make you stand out, and get step-by-step guidance in completing your college application forms.

- ✓ Career Pathfinder and Aptitude Test
- ✓ Exploring Interests
- √ Academic Skill Gap Assessment
- ✓ Personalized Study Plan
- ✓ Course Planning and GPA Management
- ✓ SAT I & II, ACT Test Prep Management
- ✓ Recommend Extracurricular Activities
- ✓ Find Community Service
- ✓ Research Internships
- ✓ Special Summer Activities Planning
- √ Time Management and Study Skills
- ✓ College Tours Planning
- ✓ College Research
- ✓ College List Building
- √ Admissions Strategies
- ✓ Essay Brainstorming, Drafting, Editing, and Proofreading
- ✓ Resume Building Coaching
- ✓ Application Guidance and Review
- ✓ Interview Coaching
- √ Waitlist/Deferral Appeal

YSI offers a unique program that takes the academic burden off of parent's shoulders. YSI encourages independence, good decision making and executive functioning skills. Parents and students get personalized portfolios that follow your child's progress to help improve their academic skills.

Register and enroll with your friends or classmates. Form a group of at least 5 students, and **EVERYONE** gets **\$100 OFF Discount!**



英才教育是一所致力于提高学生学术能力并提供升学咨询服务的机构。我们提供4-12年级各科目的个性化补习课程,包括AP大学预修课程和荣誉课程。我们提供一对一辅导和小班制教学,并针对每位学生的个人需要和学习目标来设计课程。

英才教育的升学顾问会根据每位学生的个人兴趣和专长来规划符合他们兴趣爱好的升学规划。最终每位学生都能以精心准备规划的高中经历来不断超越自己和最大化自身潜能,并达到提高升学竞争力的目的。

考试密集辅导

我们的SAT I&II,ACT,PSAT和AP考试密集辅导是一门专门为积极进取,想要努力考取常春藤联校的学生所设计的高强度课程。通过辅导,学生将提高他们的应试技巧,更加有信心地面对考试科目,并且提高在实际考试时的速度和准确性。

- ✓ 高素质和经验丰富的教师
- ✓ 一对一和小组辅导
- ✓ 每周一套全长模拟考试
- ✓ 内容复习,考试时间及信息咨询, 考试策略辅导
- ✓ 全年授课- 夏季,秋季,冬季,春季
- ✓ 很多成功案例!

各科一对一及小组辅导

名师精讲,效果更加卓著 SAT和ACT考试辅导

- 数学 初级入门数学、代数1、几何、代数2、 预备微积分、三角函数、微积分、统计学
- 科学 初级入门科学、生物、化学、物理
- 英文 英语、文学、创意写作、文法、语法、 说明文写作
- · 历史 世界历史、美国历史、美国政府

各年级及各等级

AP大学预修课程班/荣誉课程

EMAIL: YSPREP@GMAIL.COM WEBSITE: WWW.YSPREP.COM

≅ YSI OF ARCADIA

735 W. DUARTE RD, SUITE 400 ARCADIA, CA 91007 PHONE: (626) 539-4848 YSI OF LA CAÑADA

LA CAÑADA, CA 91011 PHONE: (213) 216-4942

英才教育升学辅导及顾问

我们会指导学生选择适合他们的大学及专业,帮助学生准备推荐信用所需的个人资料,辅导学生一步一步的完成自己的大学申请表和助学金申请表的填写,和教会学生如何写出展示自我,突出性格和优点,并且吸引眼球的大学申请作文。

- ✓ 事业和能力倾向测试
- ✓ 探索兴趣
- ✓ 学术技能差距评估
- ✓ 个性化学习计划
- ✓ 课程规划与平均成绩 (GPA) 管理
- ✓ SAT I & II, ACT考试密集辅导培训
- ✓ 课外活动推荐
- ✓ 社区服务义工
- ✓ 实习规划
- ✓ 暑期活动计划
- ✓ 时间管理和学习技巧
- ✓ 大学参观
- ✓ 大学研究
- ✓ 大学申请名单整理
- ✓ 招生策略
- ✓ 大学申请文书写作策划, 起草草稿, 文书修改及复查校对
- ✓ 简历制作
- ✓ 申请顾问及辅导
- ✓ 面试辅导
- ✓ 候补/延期录取结果上诉

英才教育提供独特且有效的辅导计划和升学管理。我们会鼓励学生培养独立思考的习惯,并训练学生养成高效的决策制定和执行能力。英才教育会定期向家长提供学生汇报表来帮助家长掌握学生的学习进度和成果,从而成为家长与学校的桥梁,减轻家长的负担。

재교육

与你的朋友和同学一起来报名注册! 如五人或以上组团报名,每个人可以得到100元的减价优惠。

EMAIL: YSPREP@GMAIL.COM WEBSITE: WWW.YSPREP.COM

YSI OF ARCADIA
735 W. DUARTE RD, SUITE 400
ARCADIA, CA 91007
PHONE: (626) 539-4848

YSI OF LA CAÑADA LA CAÑADA, CA 91011 PHONE: (213) 216-4942